
 

科技大學職員 

於出示相關證件於將軍澳莆田餐廳可享有全單九折優惠 (不包括茶位、酒水) 

 

 

地址： 將軍澳唐俊街 9 號 PopCorn2, 1 樓 F94 號舖 

詳情: 莆田餐廳品牌介紹 

 

莆田，2000 年成立於新加坡的福建餐廳，從吉真那路一家最平凡的街邊小菜館起步， 

開創了獨具特色的福建菜並迅速發展至海內外知名連鎖餐飲品牌， 

足跡遍佈新加坡、馬來西亞、印尼、菲律賓、中國香港、中國臺灣、上海、北京等地， 

22 年間，莆田全球門店超過 90 家。 

 

莆田主張“掌握好食材 原味福建菜”，多年來積累了堅實的口碑， 

得到眾多食客食家及媒體的喜愛，並且獲獎無數，2016 年起年， 

全球首店新加坡吉真那路店連續七年榮獲米其林一星殊榮。 

 

條款： 

1.        只適用於莆田香港區將軍澳分店 

2.        優惠只包括菜品，不包含任何酒類、飲品及費用 

3.        優惠不能與其他優惠券、折扣、推廣及套餐同時使用 

4.        本優惠只供堂食，不設外賣及攜走使用 

5.        莆田餐飲(香港)有限公司擁有對此條款及細則最終解釋及決定權 

 

 

 



 

 

 



 

 

HKUST staffs 

 

Get dine-in 10% discount of Putien Popcorn outlet by showing staff 

card (soup base, alcohol,  

drinks, and condiments. Not included) 

 

Address： Shop F94, 1/F, PopCorn 2, 9 Tong Chun Street, Tseung Kwan O 

 

Introduction of Putien Restaurant 

 

Putien, founded in 2000 in Singapore, is a Fujian restaurant created unique Fujian cuisine and  

quickly expanded into a well-known chain of restaurants both domestically and internationally.  

Its footprint covers various locations such as Singapore, Malaysia, Indonesia, the Philippines,  

Hong Kong, Taiwan, Shanghai, and Beijing. Over the course of 22 years,  

Putien has established more than 90 global stores. 

Putien advocates for "mastering quality ingredients and preserving the original  

flavors of Fujian cuisine." Over the years, it has built a solid reputation,  

gaining the love of numerous food enthusiasts, customers, and media. 

 

It has also received numerous awards. Since 2016, the original Putien store on Jiazhen Road in Singapore has been awarded the 

prestigious Michelin one-star rating for seven consecutive years. 

T&C: 

 

1. Applicable only at the Hong Kong branch of Uncle Fong Hotpot restaurant in Popcorn outlet. 

2. The discount only includes dishes and does not cover any costs for soup base, alcohol,  

drinks, and condiments. 

3. The discount cannot be used in conjunction with other coupons, discounts, promotions,  

or packages. 

4. This offer is only valid for dine-in and is not available for take-out or takeaway. 

5. Uncle Fong Hotpot restaurant reserves the right to interpret and make the final decision on  

these terms and conditions. 
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